

先贤安息日学课  
PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

旧约历史  
OLD TESTAMENT HISTORY

第 8 课

1888 年 2 月 25 日

亚伯拉罕蒙召

1. 耶和华第一次向亚伯拉罕显现时，亚伯拉罕住在哪里？徒 7：2。
2. 耶和华对他说了什么？第 3 节。
3. 接着，耶和华给了他什么应许？创 12：1-3。
4. 亚伯拉罕随后做了什么？徒 7：4。
5. 他去迦南地的时候几岁？创 12：4，5。
6. 他在出发之前知道自己要去哪里吗？创 12：1；徒 7：3。
7. 故此，当他离开家乡时，他表现出什么来？来 11：8。
8. 后来耶和华给了他什么应许？创 13：14，15。
9. 除了他自己之外，这个应许还给了谁？第 15 节。
10. 耶和华说他的后裔会有多少？第 16 节。
11. 亚伯拉罕当时有孩子了吗？创 15：2。
12. 关于他后裔的数量，耶和华再一次说了什么？第 5 节。
13. 亚伯拉罕怎样看待耶和华的话语？第 6 节，第一句。
14. 上帝怎样看待亚伯拉罕的信心？第 6 节，后一句。

LESSON 8

February 25, 1888

CALL OF ABRAHAM

1. Where did Abraham live when the Lord first appeared to him ? Acts 7 : 2.
2. What did the Lord say to him ? Verse 3.
3. What promise did the Lord then make to him ? Gen. 12 : 1-3.
4. What did Abraham then do ? Acts. 7 : 4.
5. How old was he when he went to the land of Canaan ? Gen 12 : 4, 5.
6. Did he know before he started where he was going ? Gen 12 : 1 ; Acts 7 : 3.
7. In thus going from his home, what did he manifest ? Heb 11 : 8.
8. What promise did the Lord afterward make him ? Gen. 13 : 14, 15.
9. To whom besides himself was the promise made ? Verse 15.
10. How numerous did the Lord say that his seed should be? Verse 16.
11. Had Abraham any children at this time ? Gen. 15 : 2.
12. What did the Lord again say as to the number of his posterity? Verse 5.
13. How did Abraham regard the word of the Lord? Verse 6, first clause.
14. How did God regard Abraham's faith ? Verse 6, last clause.

15. 信心算为义是什么意思？

答：罪得赦免。 见罗 4：5-8。

16. 给亚伯拉罕的应许是藉着谁立定的？

加 3：17 [钦定本]。

17. 谁是所应许的后裔？

加 3：29。

18. 那些和他同作后嗣的，将一起得承受什么？ 罗 4：13。

15. What is meant by faith being counted for righteousness ? Ans.-The forgiveness of sins. See Rom. 4 : 5-8.

16. Through whom were the promises confirmed to Abraham ? Gal. 3 : 17.

17. And who are the promised seed ?

Gal. 3 : 29.

18. What is the inheritance of which they, with him, are heirs ? Rom. 4 : 13.



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

独一真神中文事工 [www.onetruegodchimin.com](http://www.onetruegodchimin.com) 电邮/Email: [onetruenegodchineseministry@gmail.com](mailto:onetruenegodchineseministry@gmail.com)

一位上帝，就是一位真神  
林前8:6